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Abstract (en)
[origin: US4763309A] This programming arrangement for a non-volatile memory incorporated in the inner circuit of a timepiece for adjusting the
frequency of the time base thereof includes a support provided with a connector to be plugged in in place of the energy cell. The rate of division of
the frequency divider is adjusted by the introduction into the memory of a number k representative of the frequency difference between the time base
frequency and a standard frequency. To effect this the arrangement comprises an electronic circuit external to the timepiece and which is coupled
thereto by the connector. The electronic circuit introduces the number k into certain predetermined stages of the divider. When such number k is thus
introduced the state of such stages is blocked by the inner circuit of the timepiece such state then being transferred into the non-volatile memory.

Abstract (fr)
Le dispositif de programmation d'une mémoire non volatile contenu dans le circuit intérieur (5) d'une pièce d'horlogerie pour l'ajustment de la
fréquence de base de temps de la pièce comporte un posage (7) muni d'un connecteur (8) à enficher à la place de la pile d'alimentation. On ajuste
le taux de division du diviseur de fréquence par l'introduction dans la mémoire d'un nombre k représentatif de la différence de fréquence entre la
fréquence de la base de temps et une fréquence étalon. Pour cela le dispositif comprend un circuit électronique (14) extérieur à la montre et qui est
relié par le connecteur 8. Le circuit électronique introduit le nombre k dans certains étages déterminés du diviseur. Quand ce nombre k est introduit,
l'état desdits étages est bloqué par le circuit (5) contenu dans la pièce d'horlogerie puis est transféré dans la mémoire non volatile.
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